
 REFERAT FRÅ SU/SMU-MØTE

VED VIKESÅ SKULE

04. oktober  Klokka 19:00

Møtt: Marlen Allen, Linn Kydland, Tore Malmei, Gunnar Hågbo (vara), Emma J. Allen,
Markus Gjøse, Svanhild Sundvor, Svanhild Gjedrem og Siv Reidun Vaule
Ikkje møtt: Else Marie Apeland.

01 Konstituering
leiar, nestleiar og sekretær for utvalet

- leiar: Marlen Allen

- nestleiar: Linn Kydland

- sekretær: Svanhild Gjedrem

02 Godkjenning av årshjul
- Gjennomgått årshjul frå nettsida. Sett opp møter for resten av skuleåret. Desse blir:

07.12.21, 15.02.2022 og 05.04.2022.

03 Informasjon frå rektor:
● oppgåver, rettar, sjekklister og saker utvalet kan arbeide med og uttale seg om

○ Eksempel hentet fra FUG sine nettsider:

Samarbeidsutval

○ Ordensreglementet på skolen.
○ Utviklingsplaner for skolen.
○ Forslag til budsjett.
○ Plan for hjem-skole-samarbeid.
○ Skolevurdering.
○ Trafikkforholdene til og fra skolen.
○ Skoleskyss.
○ Planer for ombygging og vedlikehold av skoleanleggene.

Skolemiljøutval:
○ Planer for å Stoppe mobbing og hindre at noen føler seg utenfor.
○ Forbedre det fysiske læringsmiljøet.
○ Følge med på skolens planer for trivsel og det sosiale miljøet og følge opp

disse, samt foreslå slike aktiviteter selv.
○ Følge opp Elevundersøkelsen.

● Informasjon om ønska tiltak som ein har fått midler til i 2021
Det som er sendt inn for 2022 er:

○ maling av barneskulebygg



○ golvbelegg u.skule
○ panelovner u.trinn
○ vindu u.trinn
○ auka driftsramme pga auka behov for tilsette
○ 10.kl. fest
○ satsing som friluftsskule
○ møbler u.trinn fellesareal og pultar/stolar til klasserom
○ Innkjøp IT (Chromebooks og prosjektor/whiteboard til resterande

klasserom/grupperom)
○ ferdigstilling av uteområde u.trinn
○ SD-anlegg

● Miljøfyrtårnsertifisering
○ Ferdig sertifisert som første eining i kommunen

● Mobilhotell
○ Skjerpe inn rutiner dersom elever ikkje leverer inn mobilar.
○ Elevråd ønsker å ha dei med på turar og leirskule i ordna former. Hvis

foreldregruppa ønsker.

04 Elevundersøkinga hausten 2021
● Kva spørsmål meiner SU/SMU bør inkluderast?

○ FAU lar elevråd svara for elevundersøkelsen (møte 08.09.2021)
○ SU/SMU ønsker ikkje fleire spørsmål enn dei obligatoriske spørsmåla. Det er

mange nok.
○ Rektor tek ein gjennomgang med elevrådsrepresentantar for siste innspel.

05 Kva meiner representantane kan gi eit betre skolemiljø på skulen?

● innspel frå elevrådet

○ oppgradering av pultar og stoler i klasserom

● innspel frå foreldrerådet

○ Omvisning i skulebygg fast på 1. og 8.trinn foreldremøte haust.

○ Skriv på kva for eit rom møtene skal vera i når ein kaller inn til foreldremøter

etc.

○ FAU skal prøve å gjera to trivelsskapande aktivitetar i år.

● innspel frå kommune

○ har ikkje innspel, vil ta opp i levekår om det er noko levekårsutvalet vil spela

inn til neste møte.

● innspel frå tilsette

○ Sittegrupper for elevar på u.trinn.

SU/SMU utan elevrepresentantar

01 Informasjon frå rektor:
● Informasjon om skulemiljøsaker

02 Leikeplasskontroll
● Denne er utført i august, rapport kom fredag 01.10. Vaktmeister har ein månad på å

utbetre manglar.


